
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.04.2016 

I samband med RS 27/16 "Svar på oversendingsforslag frå Misa - Bybanen, dagens jernbaneterminal og 
Mindemyren -  orientering om status" hadde Marthe Hammer (SV) sendt inn slikt oppfølgingsspørsmål:

"Hva er status for Jernbaneverkets innsigelser til bruk av Mindemyren som bybanetrasé?"

Fylkesdirektør samferdsel svarte at status er uavklart, men at det føregår forhandlingar. 


